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PROTOKÓŁ  Nr XXV/10 

SESJI  RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 23 kwietnia  2010 roku 

 
 odbytej w świetlicy Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 10
00 

, a zakończono o godz. 13
10 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 15 

Radni obecni na Sesji: 

 

1. Bazylewski Krzysztof   9. Piotrowska Krystyna 

2. Derehajło Teresa               10. Olszewska Urszula 

3. Góralczyk Eugeniusz   11. Tuszewicki Eugeniusz 

4. Jakimiuk Anatol    12. Wietoszko Wiesława Teresa                                                              

5. Kurowicki Ryszard                                    13. Zalewski Jan 

6. Korniluk Andrzej                 1 4. Zieńczuk Leszek 

7. Kaliszewicz Paweł    15. Żołyński Dariusz Adam 

8. Osmólski Wiesław                                       

 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 

2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 

3.   Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

5.   Sołtysi wsi wg listy obecności 

8.   Tołoczko Barbara, Kier. GOPS 

9.   Ch.G., S.E., S.A., 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił  do otwarcia obrad 

Sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 15 radnych, obrady są 

prawomocne. Powitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów i pozostałe osoby przybyłe 

na obrady. Poinformował, że porządek dzienny radni otrzymali i zapytał czy są jakieś 

pytania lub uwagi do porządku. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał pod głosowanie  proponowany porządek, który został przyjęty jednogłośnie: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu obrad XXIV Sesji Rady Gminy 

3. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok i udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy za 2009 rok 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na 

dofinansowanie projektu dotyczącego przebudowy drogi powiatowej nr 1746B w 

Miejscowości Krasna Wieś 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na 

dofinansowanie projektu dotyczącego przebudowy drogi powiatowej Nr 1704B - od 

granicy powiatu - Sielc do drogi Nr 1697B i droga Nr 1697B Mień-Rudka-Boćki 

6. Podjęcie uchwał w sprawie zaciągnięcia kredytów długoterminowych 

 pomoc finansowa dla powiatu bielskiego 

 rozbudowa z przebudową ujęcia wody w Boćkach 
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 przebudowa dróg 

 rewitalizacja centrum miejscowości Boćki 

 budowa kompleksu boisk sportowych 

7. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy na 2010 rok 

8. Rozpatrzenie skargi złożonej na kierownika jednostki organizacyjnej 

9. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał Rady 

10. Sprawy różne 

11. Interpelacje i zapytania radnych 

12. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje 

    13.  Zamknięcie obrad 

ad pkt. 2 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że protokół z poprzedniej Sesji był wyłożony do 

wglądu na 7 dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji, uwag nie wniesiono, zapytał 

czy są  jakieś uwagi lub pytania. Radni pytań nie zgłosili, w związku z tym Przewodniczący 

poddał pod głosowanie  przyjęcie protokołu z obrad XXIV Sesji Rady Gminy. „za” – oddano 

15 głosów /przyjęto jednogłośnie/ 

ad pkt. 3 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu gminy. Budżet w stosunku do 

uchwalonego na początku roku, po dokonywanych zmianach w ciągu roku, na koniec roku 

zmniejszył się o kwotę 1 766 807 zł i po stronie dochodów zamknął się kwotą 12 437 902 zł, 

a po stronie wydatków  kwotą 15 777 704 zł. Deficyt pokryto nadwyżką z lat ubiegłych, 

kredytem długoterminowym i wolnymi środkami. Stan zadłużenia gminy na koniec roku 2009 

wynosił 1 802 400 zł, na który złożyły się następujące kredyty z lat ubiegłych: 

- kredyt na budowę budynku Urzędu Gminy 360 tys zł, 

- kredyt na przebudowę ulicy Dubieńskiej w Boćkach 32 600 zł, 

- kredyt na przebudowę ulicy Załońskiej 29 800 zł, 

oraz kredyty inwestycyjne zaciągnięte w 2009 roku: 

- na remont światła ulicznego 200 tys zł, 

- remont ulicy we wsi Wygonowo 350 tys zł, 

- przebudowę odcinka drogi gminnej Kol.Andryjanki - Sielc 300 tys zł, 

- na częściowe sfinansowanie dotacji celowej dla Powiatu na przebudowę dróg 530 tys zł. 

Dla Powiatu Bielskiego przekazano dotację w kwocie około 1 mln 200 tys zł na przebudowę 

pięciu dróg: drogi od granicy powiatu Sielc do drogi Mień-Boćki, drogi powiatowej ulica we 

wsi Andryjanki, Starowieś i Krasna Wieś, oraz drogi do wsi Skalimowo. W zakresie 

drogownictwa gminnego realizowane były 3 zadania inwestycyjne w 2009 roku: przebudowa 

odcinka drogi do wsi Pasieka, odcinka drogi Kolonia Andryjanki - Sielc i przebudowa ulicy 

we Wsi Wygonowo. Ponadto wykonano projekt budowlany dotyczący przebudowy ulicy we 

wsi Dziecinne oraz wykonano mapy sytuacyjno-wysokościowe do sporządzenia projektu 

przebudowy ulicy Akacjowej w Boćkach. Na bieżące utrzymanie dróg na terenie gminy 

wydatkowano około 195 tys zł. 

 W roku 2009 skutki obniżenia górnych stawek podatków przez Radę Gminy wyniosły 

około 491 tys zł. a skutki decyzji wydanych na umorzenia zaległości podatkowych około19 

tys zł.  

 W 2009 roku były realizowane projekty współfinansowane ze środków EFS: "Klub 

Przedszkolaka Bociek", Dziedzictwo Kulturowe w Gminie Boćki - reorientacja zawodowa i 

nowe miejsca pracy dla osób odchodzących z rolnictwa", "Czas na aktywność, czas na 

zmiany", "Wyrównać szansę". 
Wypracowano wolne środki w kwocie 828 612 zł., które będą zaangażowane w 2010 roku. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania do Pana Wójta w tym temacie. Pytań nie 

zgłoszono w związku z powyższym, Przewodniczący Rady Gminy poprosił 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie opinii w tej sprawie. 

Pan Eugeniusz Tuszewicki odczytał pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie 

wykonania budżetu gminy za 2009 rok oraz wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Gminy o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2009 rok. 

/W załączeniu do protokołu/ 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że również są pozytywne opinie Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Białymstoku  w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy Boćki wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2009 

rok oraz o wyrażeniu opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Boćki sprawozdaniu z 

wykonania budżetu gminy za 2009 rok. Odczytał opinie. 

/W załączeniu do protokołu/ 

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania. Pytań brak. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała Nr XXV/124/10 Rady Gminy Boćki z dnia 23 kwietnia 2010 roku w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki  

- podjęta jednogłośnie /za oddano 15 głosów/ 

ad pkt 4, 5, 6 

Głos zabrał Pan Wójt, powiedział że uchwały, nad którymi  będziemy głosować dotyczą 

spraw finansowych zadań wynikających z realizacji uchwały budżetu gminy na 2010 rok, a 

mianowicie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie dwóch 

zadań; jedna uchwała dotyczy projektu przebudowy drogi powiatowej Nr 1746B w 

miejscowości Krasna Wieś w kwocie 400 tys złotych, a druga dotyczy udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie projektu dotyczącego przebudowy 

drogi powiatowej Nr 1704B od granicy powiatu Sielc do drogi Nr 1697B i drogi Nr 1697B 

Mień, Rudka, Boćki, w zakresie robót drogowych na terenie Gminy Boćki na odcinku Sielc-

Solniki  w kwocie 350 tys zł oraz uchwał na zaciągnięcie kredytów długoterminowych w 

rozbiciu na poszczególne inwestycje. 

Głos zabrał Pan Jan Zalewski i proponował wprowadzić zmianę w zapisie projektu uchwały 

Nr XXV/126/10  wyrażenie "w kwocie 350 tys zł" zastąpić "do 350 tys zł". 

Radni jednogłośnie poparli wniosek Pana Jana Zalewskiego. W związku z powyższym 

naniesiono poprawkę. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jeżeli współfinansujemy dla powiatu inwestycję 50:50, to nie 

przekazujemy pełnej kwoty, tylko płacimy na podstawie faktur kserowanych i przekazanych 

do Urzędu. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący odczytywał projekty uchwał i poddawał pod głosowanie: 

Uchwała Nr XXV/125/10 Rady Gminy Boćki z dnia 23 kwietnia 2010 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie projektu 

dotyczącego przebudowy drogi powiatowej Nr 1746B w miejscowości Krasna Wieś  

- podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów). 

 

Uchwała Nr XXV/126/10 Rady Gminy Boćki z dnia 23 kwietnia 2010 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie projektu 

dotyczącego przebudowy drogi powiatowej Nr 1704B od granicy powiatu Sielc do drogi Nr 

1697B i drogi Nr 1697B Mień, Rudka, Boćki 

- podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów). 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

na sfinansowanie dotacji celowej dla Powiatu Bielskiego na zadania inwestycyjne w kwocie 750 tys zł 

ze spłatą na lata 2011-2018. Zapytał czy są pytania. Pytań brak. W związku z powyższym poddał pod 

głosowanie projekt uchwały: 
Uchwała Nr XXV/127/10 Rady Gminy Boćki z dnia 23 kwietnia 2010 roku w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

- podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów) 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą "Rozbudowa z przebudową 

ujęcia wody w Boćkach'  w kwocie 650 tys zł ze spłatą na lata 2011-2018. Zapytał czy są pytania. 

Pytań brak. W związku z powyższym poddał pod głosowanie projekt uchwały: 
Uchwała Nr XXV/128/10 Rady Gminy Boćki z dnia 23 kwietnia 2010 roku w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

- podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów) 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

z przeznaczeniem  na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą "Przebudowa dróg 

gminnych w celu konsolidacji z drogami powiatowymi i drogą krajową w Gminie Boćki" w kwocie 

660 tys zł ze spłatą na lata 2011-2018. Zapytał czy są pytania. Pytań brak. W związku z powyższym 

poddał pod głosowanie projekt uchwały: 
Uchwała Nr XXV/129/10 Rady Gminy Boćki z dnia 23 kwietnia 2010 roku w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

- podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów) 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą "Rewitalizacja centrum 

miejscowości Boćki" w kwocie 230 tys zł ze spłatą na lata 2011-2016. Zapytał czy są pytania. Pytań 

brak. W związku z powyższym poddał pod głosowanie projekt uchwały: 
Uchwała Nr XXV/130/10 Rady Gminy Boćki z dnia 23 kwietnia 2010 roku w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

- podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów) 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą "Przebudowa dróg 

gminnych w Boćkach ulicy Grunwaldzkiej, Kątowej i Krótkiej" w kwocie 400 tys zł ze spłatą na lata 

2011-2018. Zapytał czy są pytania. Pytań brak. W związku z powyższym poddał pod głosowanie 

projekt uchwały: 
Uchwała Nr XXV/131/10 Rady Gminy Boćki z dnia 23 kwietnia 2010 roku w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

- podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów) 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

z przeznaczeniem na sfinansowanie inwestycji remontu ulicy Polnej w Boćkach 50 tys zł i odcinka 

drogi gminnej do wsi Siekluki w kwocie 150 tys zł,  łącznie 200 tys zł ze spłatą na lata 2011-2018. 

Zapytał czy są pytania. Pytań brak. W związku z powyższym poddał pod głosowanie projekt uchwały: 
 Uchwała Nr XXV/132/10 Rady Gminy Boćki z dnia 23 kwietnia 2010 roku w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

- podjęta większością głosów (za - oddano 14 głosów, przeciw  - 0, wstrzymał się -1 głos 

/radna Krystyna Piotrowska/) 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

z przeznaczeniem  na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą "Budowa kompleksu boisk 

sportowych w ramach programu "Moje boisko-Orlik 2012" w Boćkach" w kwocie 300 tys zł 

ze spłatą na lata 2011-2018. Zapytał czy są pytania. Pytań brak. W związku z powyższym poddał pod 

głosowanie projekt uchwały: 
Uchwała Nr XXV/133/10 Rady Gminy Boćki z dnia 23 kwietnia 2010 roku w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

- podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów) 
ad pkt 7 

Pani Skarbnik wyjaśniła na czym polegają zmiany, które wprowadza się do budżetu gminy na 2010 

rok. Po przeprowadzonych przetargach i podpisanych umowach na wykonanie zadań inwestycyjnych, 

w celu dostosowania kwot dokonuje się zmniejszenia planu dochodów i wydatków budżetowych. 

Przyporządkowano paragrafy dotyczące środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

Zaktualizowano załącznik "Wydatki na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z 

funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności w 2010 roku", wprowadzając zadania "miękkie" 

realizowane ze środków budżetu UE. Zaktualizowano załącznik "Wykaz zadań i zakupów 

inwestycyjnych w 2010 roku" dostosowując kwoty do podpisanych umów na realizacje zadań. 

Zaktualizowano załącznik  "Prognoza kwoty długu i spłat na rok 2010 i na lata następne" 

dostosowując raty spłat planowanych kredytów. Na komisji Rewizyjnej była mowa, żeby nie 

wprowadzać do budżetu darowizny od Veoli na wydatki związane z wprowadzaniem zmian w studium 

zagospodarowania przestrzennego gminy,  w związku z budową wiatraków na terenie gminy, jeżeli 

nie wprowadzimy środków, nie będzie jakiejkolwiek możliwości przystąpienia do prac i do 

podpisywania umów w kierunku aktualizacji studium. Dlatego też wprowadza się do planu dochodów 

darowiznę 50 tys zł. 

Pan Wójt powiedział, ze radni są zorientowani o co chodzi, bo temat nie jednokrotnie omawiany był 

na komisjach, ale sołtysi nie wiedzą, chodzi o budowę elektrowni wiatrowej na terenie gminy i 

przystąpienia do opracowania zmian w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy. Wszystkie koszty z tym związane pokryje Firma budująca, a my 

przystępujemy do prac związanych z wprowadzeniem zmian w studium. 

Pan Dariusz Żołyński powiedział, że nie ma podstaw na wprowadzenie darowizny. 

Pani Krystyna Piotrowska mówiła, że wiatraki winne mieć atesty, sprowadzane są z zagranicy bez 

atestów. 

Pan Jan Zalewski nadmienił, że darowiznę wstawiamy do planu budżetu, jak nie wpłyną środki  to nie 

będzie realizacji uchwały, Firma ubiegająca się o pozwolenie na budowę będzie musiała przedłożyć 

wszystkie kompletne dokumenty, jak nie będzie zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy, 

nie uzyska pozwolenia. A czy atesty wiatraki posiadają to nie Rady sprawa i Radę nie interesuje. 

Więcej głosów nie zabrano. Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała Nr XXV/134/10 Rady Gminy Boćki z dnia 23 kwietnia 2010 roku w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2010 rok 

- podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów) 

ad pkt 8 

Na obradach Sesji Rady Gminy obecny był Ch.G. wnoszący skargę na Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Boćkach, obecna jego córka E.S. i wnuczka A.S. Pan Ch. G.  

zarzuca,  że Pani Kierownik nieprawnie i niezgodnie z zasadami współżycia społecznego 

wystąpiła z pozwem do sądu o zasądzenie alimentów od córki E.S. i wnuczki M.S. Pani 

Kierownik nie skierowała zainteresowanego do domu dla bezdomnych  tylko skierowała do 

najdroższego Domu Pomocy Społecznej. Na sporządzenie wywiadu środowiskowego nie 

przyjechała Pani Kierownik, tylko pracownik socjalny. Do akt sądowych Pani kierownik nie 

dołączyła całości dokumentów, tylko dokumenty wybiórcze. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy skarżący skargę podtrzymuje, czy wycofuje. 

Pan Ch. odpowiedział, że skargę podtrzymuje. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Kierownik GOPS o udzielenie wyjaśnienia w tej 

sprawie. 
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Pani Kierownik GOPS powiedziała, że Pan Ch.G. złożył do Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Boćkach wniosek o skierowanie go do domu pomocy społecznej ze względu na stan zdrowia i 

brak opieki. Decyzją administracyjną  został skierowany zgodnie z prośbą i zgodnie z 

przepisami ustawy o pomocy społecznej do DPS-u najbliżej położonego miejsca 

zamieszkania w tym przypadku jest to Dom Pomocy Społecznej w B. Za pobyt w DPS w 

kolejności płaci mieszkaniec domu w wys. 70% posiadanych dochodów, następnie osoby 

zobowiązane do wnoszenia opłaty tj. wstępni, zstępni oraz gmina, z której mieszkaniec został 

skierowany . W przypadku Pana Ch. płaci on za pobyt w d.p.s. w wysokości 70% 

posiadanych dochodów oraz gmina w wys. 1.820 zł miesięcznie. GOPS w Boćkach w trakcie 

postępowania administracyjnego skierował wniosek do MOPS w B. o sporządzenie 

wywiadów środowiskowych celem ustalenia sytuacji materialnej, dochodowej, rodzinnej, 

zawodowej, zdrowotnej osób zobowiązanych do alimentacji na rzecz Pana Ch. i do wnoszenia 

opłaty za pobyt tj. córki oraz dwóch wnuczek a następnie ustalenia zdolności do wnoszenia 

opłat za pobyt w d.p.s. . Osoby te odmówiły współpracy i nie wyraziły zgody na sporządzenie 

wywiadu środowiskowego. W związku z tym zgodnie z prawem i na podstawie przepisów 

prawa Pani Kierownik złożyła wniosek do Sądu o ustalenie alimentów od córki i dwóch 

wnuczek. Gdyby był sporządzony wywiad środowiskowy, to by odzwierciedlał sytuację, czy 

te osoby jest stać ponosić koszty czy też nie i nie trzeba by było kierować sprawy do Sądu.  

Pan Ch. nie miał zapewnionej opieki całodobowej ze strony rodziny ani nie mogła jej 

zapewnić gmina, a jego stan zdrowia jej wymagał, więc zgodnie z wnioskiem skierowano do 

DPS w B.  Od  decyzji o skierowaniu i o odpłatności za pobyt  w d.p.s. nie odwołał się 

skarżący, również w trakcie pobytu w d. p.s. nie zgłaszał żadnych zastrzeżeń. Zwrotnym 

momentem było złożenie wniosków do sądu.    

Ponadto wyjaśniła, że przeprowadzanie wywiadów środowiskowych należy do obowiązków 

pracownika socjalnego a nie Kierownika OPS. Odnośnie nie skierowania w/w do domu dla 

bezdomnych Pani Kierownik wyjaśniła, iż odpowiedź w powyższej sprawie skarżący 

otrzymał na piśmie a jednocześnie poinformowała obecnych, iż w/w w świetle prawa nie jest 

osobą bezdomną. Pobyt w domu pomocy społecznej jest dobrowolny, jeżeli nie spełnia jego 

oczekiwań w każdej chwili może z pobytu zrezygnować lub zamienić go na inny dom 

pomocy (kompletując nowy wniosek) lub wybrać placówkę prywatną, w której panowała by 

"rodzinna atmosfera".  

Pan Eugeniusz Tuszewicki zapytał, dlaczego nie skierowano do DPS w N. 

Pani Kierownik odpowiedziała, że w N. Dom jest prywatny i ośrodek pomocy nie może 

kierować do prywatnych tylko do państwowych. Pan Ch. już wcześniej nie wyraził zgody na 

pobyt w placówce w N.  

Pani Krytyna Piotrowska zapytała skarżącego, czy wnuczki posiadają dochody i dlaczego nie 

mieszka w swoim domu w S., niższy byłby koszt wynajęcia opiekunki do domu. 

Pan Ch.G. odpowiedział, że we własnym domu nie mieszka, bo nie może mieszkać z 

wrogiem. 

Pani E.S. - córka Pana Ch. powiedziała, ze wnuczka A. ma źródło utrzymania i może płacić, 

natomiast ona sama i druga wnuczka M. nie mają z czego płacić. 

Pani A. S. - wnuczka pana Ch. powiedziała, że dziadek przekazał na nią gospodarstwo rolne, 

ponieważ  jej matka E. S. nie wyraziła zgody na przejęcie. Pani A. mieszkała i opiekowała się 

dziadkiem dopóki matka E. S. nie wmieszała się i skłóciła całą rodzinę. 

Pan Przewodniczący Rady odpowiedział, że Radę Gminy nie interesują prywatne rodzinne 

sprawy i interesy, tylko interesuje skarga, którą należy rozpatrzyć, zapytał Pana Ch. G. jaką 

ma skargę na Kierownika GOPS. 

Pan Ch. nic nie odpowiedział, natomiast Pani E. S. powiedziała, żeby alimentami obciążyć 

jedną wnuczkę A., a nie córkę i dwie wnuczki. 

Pan Przewodniczący zapytał Pana Ch. G., czy wie co jest napisane w skardze. 
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Pan Ch. odpowiedział, że wie bo sam pisał. 

Pan Przewodniczący powiedział, że temat skargi był rozpatrywany na posiedzeniach Komisji 

Rady Gminy, które wypowiedziały się, że skarga jest bezzasadna, a Pani Kierownik działała 

zgodnie z prawem i zgodnie z przepisami. Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Eugeniusza Tuszewickiego o odczytanie  uzasadnienia projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał, czy radni mają jeszcze coś do dodania lub chcą zabrać głos. 

Brak dyskusji. W związku z powyższym Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał 

pod głosowanie. 

Uchwała Nr XXV/135/10 Rady Gminy Boćki z dnia 23 kwietnia 2010 roku w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

- podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów) 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w związku z powyższym skarga Pana Ch. G. na 

Kierownika GOPS jest nie uzasadniona. 

ad pkt 9 

Pan Wójt poinformował o realizacji uchwał Rady Gminy, nadmienił że ten rok będzie trudny, 

mamy do wykonania szereg inwestycji finansowanych ze środków własnych i unijnych. 

Odbył się przetarg na modernizację hydroforni w Boćkach, oferta jest wyższa o 800 tys zł od 

wartości kosztorysowej, nie mamy tyle środków, przetarg ten będzie unieważniony i ogłosi 

się drugi. Jeżeli w drugim przetargu również oferty będą wysokie, to realizację rozłoży się w 

czasie, nie na rok tylko na dwa. W najbliższy poniedziałek Pan Wójt umówiony jest na 

podpisanie umowy na schetynówkę. W dalszym ciągu Wojewoda nie ma jeszcze odpowiedzi 

z Ministerstwa w sprawie dotacji na budowę boiska Orlik. 

ad pkt 10 

Pan Wójt powiedział, że na terenie gminy na gruntach wsi Jakubowskie, Olszewo, Krasna 

Wieś będą budowane elektrownie wiatrowe i trzeba wprowadzić zmiany w planie 

zagospodarowania przestrzennego. Środki finansowe na wprowadzenie zmian zapewni Firma 

budująca elektrownie, to jest ta darowizna którą dziś wprowadzaliśmy do budżetu gminy. Pan 

Wójt nie przystąpi do żadnych prac związanych ze zmianami planu, dopóki na konto nie 

wpłyną środki finansowe. 

Pani Krystyna Piotrowska zapytała czy gmina spełnia wymogi. 

Pan Wójt odpowiedział że tak, spełnia. Ponadto prosił żeby radni, sołtysi, mieszkańcy 

wykazali zainteresowanie przy wprowadzaniu zmian w planie przestrzennym. 

Więcej głosu nie zabrano. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała Nr XXV/136/10 Rady Gminy Boćki z dnia 23 kwietnia 2010 roku w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany 'Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Boćki" 

podjęta jednogłośnie - (za oddano 15 głosów) 

Następnie Pan Wójt poinformował, że ZOZ w Bielsku Podlaskim uzyskał z EFRR 

dofinansowanie do dwóch projektów w kwocie ponad 10 mln zł. Z jednego projektu zostanie  

przebudowany blok operacyjny pod względem jakości pomieszczeń spełniających wymogi 

sanitarno-epidemiologiczne, jak też wyposażenie w sprzęt i aparaturę medyczną. Z drugiego 

projektu przebudowany będzie Szpitalny Oddział Ratunkowy oraz modernizacja miejsca 

startów i lądowań helikoptera ratunkowego. W związku z realizacją tych zadań od szpitala 

wymagany jest wkład własny w wysokości około 2 mln zł. Szpital zwraca się z prośbą aby 

samorządy  gminne i miejskie z powiatu bielskiego udzieliły dotacji na wkład własny na 

zadanie remontu bloku operacyjnego w wysokości 830 tys zł. Po przeliczeniu tej kwoty na 

liczbę mieszkańców powiatu uzyskuje się kwotę 15 zł na osobę, czyli w przypadku naszej 

gminy jest to kwota 74 tys zł. 

Pani Krystyna Piotrowska proponowała zebrać od każdego mieszkańca składkę po 15 zł. 
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Pan Dariusz Żołyński wypowiadał się, że ta inwestycja nie daje nam żadnej gwarancji, że 

będzie użytkowana. Co roku Szpitale podpisują z Narodowym Funduszem Zdrowia umowy 

na środki na finansowe na leczenie, Fundusz nie podpisze umowy i oddział nie pracuje. Dąży 

się do prywatyzacji szpitali, weźmiemy kredyt i damy dotację dla szpitala,  a ktoś kupi, 

sprywatyzuje i będzie użytkował i czerpał korzyści, a gmina będzie spłacała zaciągnięty 

kredyt, niech powiat weźmie kredyt i płaci, a nie gmina. 

Pan Wójt powiedział że powiat  jest zadłużony, ma pobrane kredyty. 

Pan Żołyński Dariusz nadmienił, że gmina też ma kredyty i to 4 mln zł, dla powiatu musimy 

do wszystkiego dołożyć, oni dla nas nie. Jak współfinansujemy drogi powiatowe, to po nich 

jeździmy i drogi zostaną na naszym terenie, nikt nie zabierze, ale szpital to sprawa ruchoma. 

Pan Paweł Kaliszewicz proponował, żeby nie przeliczać na mieszkańca, tylko od dochodu 

gminy. Gmina Boćki musi wziąć kredyt lub zrezygnować z inwestycji, na przykład gmina 

Brańsk ma dużo wyższy dochód na mieszkańca i dla nich będzie lżej płacić. 

Wójt powiedział, że wszystkie gminy w powiecie wyrazili zgodę na wniesienie dotacji dla 

szpitala. 

Pan Dariusz Żołyński powiedział, że zgodę wyrazili, ale czy wniosą opłatę to tego nie 

wiadomo. 

Pan Leszek Zienczuk, proponował temat odłożyć na później, może coś się wyklaruje. 

Pani Krystyna Piotrowska mówiła, żeby na razie wstrzymać się, poczekać do następnej Sesji. 

Pan Wójt powiedział, że oni oczkują odpowiedzi do końca kwietnia. 

Pani Krystyna Piotrowska Przewodnicząca Komisji Finansów powiedziała, że na posiedzeniu 

komisji deklarowano wpłatę 50 tys zł, po 10 zł od mieszkańca. 

Pan Kaliszewicz Paweł powiedział, że podtrzymuje swoja propozycję naliczenia procentowo 

od dochodu, a nie od mieszkańca. 

Pan Sekretarz powiedział, że teraz już nie zmieni się sposobu naliczania, ponieważ był 

konwent wójtów i tak już ustalono. 

Pan Wójt powiedział, że wszystkie gminy zobowiązali się udzielić wsparcia, więc nie wypada 

żeby jedna gmina Boćki odrzuciła i nie dała. 

W związku z niekończącą się dyskusją, Przewodniczący powiedział, żeby radni zdecydowali 

w głosowaniu, kto jest "za" udzieleniem dotacji dla szpitala. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych; "za" - oddano 13 głosów, "przeciw" - 2 głosy /Pan 

Kaliszewicz i Pan Żołyński/,   "wstrzymało się" - 0. 

W związku z tym Przewodniczący powiedział, że gmina udzieli dotacji dla szpitala. 

Pan Wójt poinformował, że w miejscowości Boćki rozpoczęto budowę inwestycji drogowych 

i będą utrudnienia komunikacyjne. Targowisko czasowo, na czas remontu przeniesiono na 

boisko szkolne. 

ad. pkt 11 i 12 

Pani sołtys wsi Kolonia Andryjanki wnioskowała o wykonanie przystanku lub zadaszenia na 

przystanku PKS, ponieważ jest dużo dzieci dojeżdżających do szkoły i w czasie deszczu nie 

mają gdzie się skryć. 

Pan Wójt powiedział że robił rozeznanie w sprawie ustawienia przystanków przy drodze 

krajowej, ich koszt oszacowano na 70 tys zł. 

Sołtys wsi Krasna Wieś zgłosił brak światła ulicznego we wsi, rozmawiał z Panem 

Kolejkowiczem to powiedział, że włączy za tydzień. 

Pan Sołtys wsi Wiercień zapytał, że jest możliwość wykonania 2 km drogi żwirowej. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest możliwość wykonania, ale nie w tym roku, na odśnieżanie z 

bieżącego utrzymania dróg wydatkowano w tym roku 74 tys zł. 

Sołtys wsi Piotrowo Krzywokoły proponował, żeby gmina zakupiła mieszkańcom flagi do 

wywieszania podczas uroczystości państwowych. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do końca kwietnia rolnicy mogą składać 

wnioski  o kwotę mleczną. Przypomniał o obowiązku złożenia do dnia 30 kwietnia 

oświadczeń o stanie majątkowym radnego. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady Sesji. 

Protokółował: 

Helena Kłosińska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Krzysztof Bazylewski 


